

become disabled had an application for a disability pension been received prior to the time the contributor's application for a disability pension was actually received; and

invalide, si une demande de pension d'invalidité avait été reçue avant le moment où elle a effectivement été reçue;

5

Application

2. Subsection 114(2) of the *Canada Pension Plan* does not apply in respect of the amendments to that Act contained in this Act.

2. Le paragraphe 114(2) du *Régime de pensions du Canada* ne s'applique pas aux modifications apportées à cette loi par la présente loi. 5 Application

Coming into force

3. Section 1 shall come into force, in accordance with subsection 114(4) of the *Canada Pension Plan*, on a day to be fixed by proclamation. 10

3. L'article 1 entre en vigueur, conformément au paragraphe 114(4) du *Régime de pensions du Canada*, à la date fixée par proclamation. 10 Entrée en vigueur